

NO-COPY

Papier A4 laser 95 gr qui empêche la copie ou le scan d'un document couleur ou marque les copies N&B (Pour +80% de copieurs et de scans*).

*Technologie en collaboration avec la plupart des fabricants de matériel (Epson, Brother, Canon, HP, Lexmark, Ricoh, Xerox.....) et compatible selon leurs modèles.

SECURITES



AVANTAGES

-  Existe en A4 recto-verso, ou sur mesure à la commande.
-  Le message subliminal peut être personnalisé pour des volumes de commandes > 50.000 feuilles.
-  Facile à gérer et à distribuer (ramettes de papier).
-  Fonctionne avec des imprimantes à haut débit.
-  Si on rapporte le coût de la page au coût engendré si l'information est divulguée, c'est le système de protection le moins cher au monde.
-  Solution sans équivalence technique : la technologie équipe les principaux billets mondiaux dont l'Euro et le Dollar !
-  Facilement identifiable par son aspect particulier.

APPLICATIONS



CERTIFICATIONS



NO-COPY

95 gram A4 laser paper that prevents colour documents from being copied or scanned, or marks black and white copies. (For over 80% of copiers and scanners*).

*Technology in collaboration with most of hardware manufacturers (Epson, Brother, Canon, HP, Lexmark, Ricoh, Xerox, etc.) and compatible with their models.

SECURITY



ADVANTAGES



Available in A4 double-sided format, or customised to order.



The subliminal message can be customised for orders of more than 50,000 sheets.



Easy to manage and distribute (by ream of paper).



Works with high-speed printers.



If we compare the cost per page to the cost incurred if the information is disclosed, it is the cheapest protection system in the world.



A solution with no technical equivalent: the technology is used in major currencies worldwide, including the euro and the dollar.



Easily identifiable by its distinctive appearance.

APPLICATIONS



CERTIFICATIONS

